
PROTOKÓŁ NR 32/2021 
z  posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji  

i Gospodarki Terenami odbytego w dniu 23 czerwca 2021 r. 
 

        W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście, 
zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
 
Posiedzeniu komisji przewodniczył Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, 
Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji i Gospodarki Terenami- Radny Henryk Majewski. 
 
Ad. 1 Otwarcia posiedzenia Komisji o godzinie 11:00 dokonał Przewodniczący 
Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji i Gospodarki 
Terenami- Radny Henryk Majewski, witając uczestniczących w posiedzeniu 
Komisji. 

Na podstawie listy obecności stwierdził istnienie quorum i uprawnienia 
Komisji do podejmowania wiążących decyzji. 
 
Ad. 2 Realizując przyjęty porządek obrad przystąpiono do punktu obejmującego 
przyjęcie porządku obrad. Komisje połączone przyjęły go jednogłośnie.  
 
Przyjęto następujący porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Muszka plamoskrzydła (Drosophila suzukii). 
4. Fotowoltaika. 
5. Zagospodarowanie surowców wtórnych. 
6. Wymiana źródeł ciepła. 
7. Sytuacja w rolnictwie. 
8. Sprawy różne. 
9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 3 W tym punkcie Członkowie Komisji omówili temat dotyczący zagrożenia dla 
upraw roślin sadowniczych w Polsce spowodowanego przez muszkę plamoskrzydłą 
(Drosophila suzukii) i koncepcji ochrony roślin przed tym szkodnikiem  
oraz podjęli decyzję o kontynuacji tego zagadnienia na kolejnym posiedzeniu wraz  
z przedstawicielami Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Roślin i Nasiennictwa  
w Łodzi. 
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Ad. 4 Komisja kontynuowała temat możliwości wykorzystania urządzeń 
fotowoltaicznych w gospodarstwach rolnych. 
 
 
Ad. 5 Kolejny punkt porządku obrad dotyczył tematu zagospodarowania surowców 
wtórnych. Zdaniem członków komisji zasadnym byłoby wprowadzenie kaucji za 
opakowania po środkach rolniczych. 
 
 
Ad. 6 Członkowie komisji omówili temat wymiany źródeł ciepła. 
 
 
Ad.7 Omawiając obecną sytuację w sektorze rolnym komisja podjęła decyzję  
o wystosowaniu pism do Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi dotyczących przyznania 
zbyt niskiej pomocy dla pszczelarzy oraz bardzo krótkich naborów na dotowane 
ubezpieczenia upraw rolnych. 
 
 
 Ad. 8 W sprawach różnych głosów nie  było. 
 
 
Ad. 9  Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad, Przewodniczący Komisji 
Ochrony Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji i Gospodarki Terenami- 
Radny Henryk Majewski, dokonał zamknięcia posiedzenia Komisji o godzinie 
12:20. 
 
 
 
W załączeniu: 
- załączniki wymienione w treści protokołu. 
Sporządziła: Patrycja Wróblewska-Firek 
 
          
 

Przewodniczący Komisji 
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